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Verslag bestuursvergadering 18 januari 2024 

Datum: 18 januari 2024, 21u00, eetzaal Bellestraat 

Aanwezige bestuursleden: Annelies, Dieter, Joris R, Joris V., Maarten, Marleen, Sofie, Steven. 

Aanwezige ouders: Rudi Dupont, Gregoire Kengne. 

Verontschuldigde bestuursleden: Bert, Elke, Gert, Katie, Wesley 

Verslag: 

1) Werking Ouderraad

o Goedkeuren verslag vorige vergadering: unaniem akkoord.
o Hoe respons voor hulp van ouders & participatie/betrokkenheid aan ouderraad vergroten?

▪ Betere communicatie naar ouders toe wat er met geld gebeurt om ze warm te
maken om te helpen:

• Powerpoint of infostand tijdens feest op school.

• OR Flyer/gazet maken met alle info over opbrengst van activiteiten &
activiteiten OR. Idee Ouderraad Gazet (2 x per schooljaar): om te
communiceren wat ouderraad heeft gedaan. Deze gazet op tafels
belangrijkste activiteiten leggen + meegeven in agenda.
Periode jan/febr: (terugblik 1e trimester + vooruitblik 2e en 3e trimester):

o Prijs voorleesweek (zie communicatie Jan).
o Schooletentje – wat met opbrengst.
o Oudercafé crime - Oudercafé 2 cancelled.
o Sponsoring Sint.
o Sponsoring zwemlessen.
o @Marleen en Annelies: zetten hun schouders onder de flyer.

Doelstelling is afwerken in februari.

2) Activiteiten - achteruitblik

o Spelletjesnamiddag:
▪ Goed verlopen.
▪ Mooie opkomst.
▪ Veel ouders die niet naar andere activiteiten komen waren aanwezig.
▪ Opbrengst van ± € 350 voor solidariteitsfonds is mooi meegenomen en dit ondanks

de democratische prijzen.
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o Boekenbeurs / Kerstmarkt:
▪ Beperkt in openingsuren. Dit komt omdat het een specifieke boekhandel is die deze

verkoop doet.
▪ Opbrengst van boekenverkoop was een record: € 1029. Dit budget kan de school

spenderen aan aankoop boeken voor school.
o Voorleesweek:

▪ Goed verlopen.
▪ Geen probleem om voorlezers te vinden.
▪ Prijs (boekenpakket) gewonnen dankzij verslag dat Jan overmaakte aan VCOV.

o Oudercafé:
▪ Slechts 2 ouders en een tiental leerkrachten.
▪ Was een leuke activiteit, maar mist zijn doel (ouders samenbrengen).
▪ Vergeten foto’s te nemen.
▪ Oudercafé 2 van schooljaar wordt gecancelled.
▪ Vanaf volgend schooljaar worden oudercafé’s vervangen (voorstel):

• Oudercafé 1 wordt vervangen door spelletjesnamiddag.

• Oudercafé 2 wordt vervangen door café tijdens filmavond. Sien geeft aan dat
het organisatorisch mogelijk is om de filmavond van alle lagere klassen op
éénzelfde avond te laten doorgaan. Die avond zou OR een café inrichten waar
ouders terecht kunnen om iets te drinken terwijl hun kinderen de film kijken.

3) Activiteiten - vooruitblik

o Fruitdagen verdeling ritten:
▪ Kalender met de ritten staat nog niet op Onedrive. @Maarten: stelt de kalender op

en maakt deze beschikbaar op Onedrive. Ieder van het bestuur bekijkt welke ritten
hij/zij op zich kan nemen en vult het overzicht aan.

▪ Belangrijk dat afhalers een kopie van de promesse-kaart meenemen. @Gert: een
foto van deze kaart in de Whatsapp-groep posten.

▪ Nog geen problemen gehad om voldoende helpers te vinden, in de Langestraat is
extra hulp welkom ter vervanging van Gert die in de toekomst niet meer zal kunnen
helpen.

o Lente-actie:
▪ 27 maart verdeling, dus er zal oproep uitgestuurd worden via Gimme om op dinsdag

26 maart te komen helpen in eetzaal Bellestraat (vanaf 19u).
▪ In winkel: waarschijnlijk combinatie chocolade en koekjes.

o Feest op school
▪ Feest op school staat gepland voor 01/06.
▪ Eerste vergadering WG Ouderraad 22/01.
▪ Daarna vergadering met schoolteam organiseren.
▪ Geen podiumelementen van de gemeente en Sien plaatste reeds een bestelling bij

PIVO @Maarten en Joris R.: gewijzigd wachtwoord vragen aan Sien.
▪ Idee van school is nu het lager iets te laten doen (vorig jaar waren het de kleuters),

en kleuters op een alternatieve manier betrekken bij schoolfeest.
▪ @Joris: Doodle uitsturen om 2 weken na krokus meeting met schoolteam te

organiseren.
▪ Aanvraag van hekken en reservering standplaats foodtrucks is al gebeurd (via loket

gemeente).
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4)Werkgroepen

o WG ‘update reglement OR’ (Bert)
▪ Samengekomen, tekst maken conform huidige werking.

o WG ‘groene speelplaats’ (Dieter)
▪ 16/01 afspraak met ontwerper van de Provincie Vlaams-Brabant.
▪ School maakte de ideëen van de ouders over inclusief een door het schoolteam

gefilterde lijst.
▪ De ouderraad werd niet betrokken bij het filteren van de ideëen.
▪ @Sien: de lijst met gefilterde opmerkingen ook doormailen naar de mailbox van de

ouderraad.
▪ Tegen eind april 2024 zullen de eerste ontwerpplannen klaar zijn. Opmerkingen

kunnen nog overgemaakt worden, zodat de definitieve plannen klaar zijn tegen
september 2024.

▪ Doel is het subsidiedossier in te dienen tegen sepetember 2024.

5) Herinrichting dorpskern Hekelgem:
o Wachten op plannen met aanpassingen om te zien of grondafstand kan doorgaan.
o Nog geen timing gecommuniceerd door gemeente naar de school.

. 

6) Agendapunten ouders
o Rudi wil deelnemen aan het AVM. @Dieter: bespreekt met Joris V. en Katie.
o Een ouder brengt aan dat er geen toiletten zijn voor de kleuters in de Bellestraat. Momenteel

worden plaspotjes gebruikt in de klas. De plannen voor sanitaire voorzieningen voor de kleuters
Bellestraat zitten vervat in een Agion-dossier. De timing hiervan is niet gekend.

o Diezelfde ouder vraagt om betere begeleiding ‘s morgens voor kleuters (Bellestraat) die van de
hoofdingang naar  de kleuterspeelplaats gebracht moeten worden (het gebeurt dat er rond
8h25 niet direct een begeleider te zien is).

o Als het koud is, moeten de kleutertjes (Bellestraat) buiten blijven op de speelplaats om te
wachten tot ze afgehaald worden. De vraag komt van een ouder of dit anders kan opgelost
worden. Juf Sien antwoordt dat dit praktisch moeilijk is om dit anders te organiseren door de
smalle gangen.

o Wordt er iets gedaan voor 6de jaars om hun wegwijs te maken in de overstap naar het
secundair? Ja, hierrond wordt in de klas gewerkt. Er wordt geen info-avond voor ouders door
het school georganiseerd over de overstap van 6e leerjaar naar secundair onderwijs. Het CLB
organiseert hier wel een info-avond over. Ook organiseert elke secundaire school zelf een
opendeurdag en/of info-avond, zodat ouders en kinderen in het 6e leerjaar eerst alle scholen
kunnen gaan bezoeken alvorens een keuze te maken.
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7) Varia
o Warme maaltijden: kinderen krijgen te weinig.

▪ Eén van de oorzaken was dat er ongeveer 8 ouders waren die niet vooraf bestelden
en daardoor was er structureel te kort. Dit is opgelost.

▪ Actie door scholengroep is ondernomen naar de traiteur. @Sien: vraagt verslag
schoolraad met hierin de terugkoppeling over gesprek met traiteur en acties die
school zal ondernemen.

▪ Probleem is dat er te weinig eten opgeschept wordt, en de kinderen geen tijd krijgen
om een 3de keer terug te gaan, want krijgen maar 15 min de tijd om te eten.

▪ Idee is om op de Forms, voor bestellen maaltijden, toe te voegen of er de laatste
keer voldoende was. @Sien bekijkt dit.

▪ Idee om bij buitengaan warme eters (lager, niet kleuters) op een Ipad te laten
aanduiden of ze voldoende of onvoldoende hebben gekregen (bv. met emoticon).
Hiervoor bestaan er gratis apps.

▪ @Sien: geeft nog terugkoppeling naar de ouderraad (via email) m.b.t. tot de acties
die door de school/scholengroep werden ondernomen om de problematiek aan te
pakken. Wanneer deze terugkoppeling wordt ontvangen, kan de ouderraad via
Gimme naar de ouders een communicatie doen.

o Policy individuele verpakkingen koekjes, afvalbeleid:
▪ Verplicht koeken niet in verpakking en geen chocolade.
▪ Dit vermijdt dat kinderen verpakkingen weggooien op de speelplaats.
▪ Kinderen leren zo bewust omgaan met afval.

o Meerdaagse schooluitstappen: besparing indien zeeklassen met openbaar vervoer?
▪ Zou voor 5 en 6 wel lukken. Buskost voor de zeeklassen omvat 2 bussen aan € 1546 ,

dus € 3090 in totaal. Openbaarvervoer is gratis voor de leerlingen. Indien de
leerlingen met de trein i.p.v. de bus op zeeklassen zouden gaan, betekent dit een
besparing van € 38 per leerling.

▪ Alternatieve, met de trein bereikbare locatie, zoeken voor 3de en 4de voor de
bosklassen, @allen: alle suggesties zijn welkom.

Volgende vergadering 14/03/2024 

* *  *

Dieter Michels 

Secretaris  
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